
 
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 0321-0003/2018-2 
Datum: 25. 04. 2018 

 

Z A P I S N I K 
 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 25. aprila 2018. 
 
 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 12, Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Sejo je vodil župan Občine Šmarje pri Jelšah Stanislav Šket. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja KRULEC VIDOVIČ, 
Franc NAMURŠ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK PERDIH, Marinka 
STRAŠEK, David STUPICA, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Jože TRATENŠEK, Davorin 
VREČKO, Ivan ŽABERL in Gabrijela LORGER (katere mandat se potrjuje pri 3. točki 
dnevnega reda) 
 
Opravičeno odsotna: Matjaž ŠTRUKLEC in Gorazd MOČNIK. 
 
Na seji so bili prisotni še: 
 župan – Stanislav Šket; 
 občinska uprava: Simona Dobnik (direktorica občinske uprave), Mateja Pilko (vodja 

oddelka za finance in proračun), mag. Anita Reich (vodja oddelka za okolje in prostor), 
Sergeja Javornik (koordinatorica za odnose z javnostmi) in Monja Artnak (administratorka 
v oddelku za splošne in pravne zadeve); 

 novinarji: Anja Hohler (Novi tednik & Radio Celje), Monika Šeligo (Rogaške novice), 
Snežana Prebil (Štajerski val); 

 Urša Zakrajšek in Tilen Kosi, Envirodual d.o.o. (prisotna pri 4. točki dnevnega reda); 
 Radko Kvas, direktor Gekott d.o.o. (prisoten pri 5. točki dnevnega reda).  
 
Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 16 svetnikov. 
 
Župan je v uvodu vse prisotne lepo pozdravil.  
 
 

AD 1. 
 

PREDLOG ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI 
JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta pripombe na zapisnika. 
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Mimica Kidrič je pojasnila, da v zapisniku ni zapisano, koliko znašajo skupni stroški 
občinskega glasila za leto 2017, konkretnega odgovora tudi na prejšnji seji ni dobila, seštela 
je stroške, ki znašajo 30.800 EUR. 
 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 22. redne seje Občinskega 
sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 21. 03. 2018. 
 
Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
David Stupica je predlagal, da predstavnica podjetja Envirodual danes še pod točko razno  
predstavi še projekt 4 letne čase. 
 
Župan in predstavnica podjetja Envirodual sta predlagala, da se ta projekt predstavi na 
naslednji seji občinskega sveta. 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 23. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Predlog sklepa o potrditvi mandata članici Občinskega sveta Občine Šmarje pri 

Jelšah  
4. Predlog sklepa o uvrstitvi projekta »Celovita energetska sanacija javnih objektov v 

lasti občine Šmarje pri Jelšah« v Načrt razvojnih programov 2018 – 2021 
5. Poročilo o izvajanju gospodarske javne službe urejanja pokopališč ter pokopališke 

in pogrebne dejavnosti na območju občine Šmarje pri Jelšah za obdobje 1. 1. 2017 
– 31. 12. 2017 

6. Poročilo o izvajanju zimske službe v sezoni 2017/2018 
7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za 

leto 2018 in predlog soglasja k najemu dolgoročnega kredita Javnega podjetja OKP 
d.o.o. Rogaška Slatina 

8. Predlog Pravilnika o sofinanciranju priključkov na kanalizacijske sisteme 
komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Šmarje pri Jelšah 

9. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi 
10. Predlog sklepa o imenovanju članice Sveta Centra za socialno delo Šmarje pri 

Jelšah  
11. Predlog sklepa o imenovanju članice Odbora za družbene dejavnosti in finance ter 

članice Statutarno pravne komisije 
12. Pobude in vprašanja 
13. Razno 
 
Pred sejo so svetniki prejeli še dodatno gradivo in sicer: 

- stališča Odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja k 5., 6. in 
8. točki dnevnega reda 

- predlog Pravilnika o sofinanciranju priključkov na kanalizacijske sisteme komunalnih 
čistilnih naprav na območju Občine Šmarje pri Jelšah – čistopis k 8. toči dnevnega 
reda 

- predlog Sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi k 9. točki dnevnega reda 
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta morebitno pripombo v zvezi z dnevnim redom. 
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Ugotovljeno je bilo, da na dnevni red ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 23. redne seje. 
 
Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
 

Župan je svetnike obvestil, da so sklepi 22. redne seje realizirani oziroma so v teku 
realizacije in so navedeni v zapisniku seje občinskega sveta.  

 
 

AD 3. 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI MANDATA ČLANICI OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH 

 

Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je v uvodu pozdravila novo članico občinskega 
sveta Gabrijelo Lorger.  
 
V nadaljevanju je opravičila predsednico Občinske volilne komisije Katjo Palir in podala 
ugotovitveni sklep o prehodu mandata svetnika Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
na naslednjo kandidatko, ki ga je sprejela Občinska volilna komisija na seji, dne 11. 04. 
2018. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, katera se je sestala na svoji seji dne, 17. 04. 2018. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi mandat nadomestni članici Občinskega 

sveta Občine Šmarje pri Jelšah, Gabrijele (Jelke) Lorger, stanujoča Vinski vrh pri 

Šmarju 15a, 3240 Šmarje pri Jelšah, za preostanek mandatne dobe 2014 – 2018. 

 

Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
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AD 4. 
 

PREDLOG SKLEPA O UVRSTITVI PROJEKTA »CELOVITA ENERGETSKA SANACIJA 
JAVNIH OBJEKTOV V LASTI OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH« V NAČRT RAZVOJNIH 

PROGRAMOV 2018 - 2021 
 

Seji sta se pridružila Urša Zakrajšek in Tilen Kosi iz podjetja Envirodual d.o.o. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Mag. Anita Reich, vodja oddelka za okolje in prostor, je podala obrazložitev. 
 
Urša Zakrajšek je podala dodatno pojasnilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali sta: Branka Kovačič in Irena Stepišnik Perdih.  
 
Branka Kovačič je dejala, da je gradivo zelo dobro in nazorno pripravljeno. Vprašala je, kako 
je, če kandidiramo na tem javnem razpisu, ali bo potrjen hkrati segment A in segment B oz. 
je možno, da potrdijo samo enega izmed teh. Vprašala je še, kdaj so predvideni rezultati 
prijav na razpis. 
 
Urša Zakrajšek je pojasnila, da se na javni razpis prijavlja segment A in 7 objektov, zato ker 
je predmet razpisa, ki ga je objavilo Ministrstvo za infrastrukturo, celovita energetska 
sanacija stavb. Povedala je, da bodo rezultati predvidoma v roku dveh mesecev.  
 
Župan je dodal, da se bo sanacija izvajala v letu 2019 med počitnicami, v letu 2018 pa se 
pripravlja samo dokumentacija in priprave na razpis. 
 
Irena Stepišnik Perdih je dejala, da je gradivo zelo dobro pripravljeno, izpostavila pa je 
dolžino 15 let, ko bo koncesionar izkoristil ves prihranek, zato jo je zanimalo kaj dobi občina 
v teh 15-tih letih.  
 
Urša Zakrajšek je pojasnila, da občina pridobi prenovljene objekte, 1 % teh prihrankov gre 
Občini,  v primeru pa, da se ti prihranki presežejo, gre 50 % presežkov Občini. Povedala je 
še, da glede na izkušnje pri izvedenih sanacijah, so ti zajamčeni prihranki ocenjeni zelo 
konzervativno, prihaja do presežnih prihrankov.  
 
Tilen Kosi je dodal, da je 15 let minimalna doba, zahteva pa se vsaj 7 % donosnost na 
investicijo. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi uvrstitev operacije »Celovita 

energetska sanacija javnih objektov v lasti občine Šmarje pri Jelšah« po predlaganih 

projektih oz. stavbah v Načrt razvojnih programov Občine Šmarje pri Jelšah 2018-

2021, na pp 12007 - Izvajanje ukrepov na področju URE:  

OB124-18-0011 Celovita energetska sanacija OŠ Šmarje pri Jelšah - POŠ Mestinje 
OB124-18-0012 Celovita energetska sanacija OŠ Šmarje pri Jelšah - POŠ Šentvid 
OB124-18-0013 Celovita energetska sanacija OŠ Šmarje pri Jelšah - POŠ Sveti Štefan 
OB124-18-0014 Celovita energetska sanacija OŠ Šmarje pri Jelšah - POŠ Zibika 
OB124-18-0015 Celovita energetska sanacija Stara šola 
OB124-18-0016 Celovita energetska sanacija Zdravstveni dom 
OB124-18-0017 Celovita energetska sanacija OŠ Šmarje pri Jelšah - objekt šole 
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OB124-18-0018 Tehnološka energetska sanacija Knjižnica Šmarje pri Jelšah 
OB124-18-0019 Tehnološka energetska sanacija OŠ Šmarje pri Jelšah - objekt 
telovadnice 
 
2. Spremeni se Načrt razvojnih programov 2018-2021, v letu 2018.  

Iz proračunske rezervacije (pp 23006) se prerazporedijo sredstva v višini 769 EUR na 
proračunsko postavko Izvajanje ukrepov na področju URE (pp 12007), kjer je že 
zagotovljenih 10.760 EUR sredstev, na NRPju OB124-17-0010 - Celovita energetska 
sanacija javnih stavb.  
Zagotovljena sredstva (s prerazporeditvijo) na pp 12007, NRPju OB124-17-0010 
znašajo 11.529 EUR in se skladno s potrjeno umestitvijo projektov v NRP 2018-2021 
prerazporedijo znotraj pp 12007, na NRPje od OB124-18-0011 do OB124-18-0017.  
 
3. Občinski svet pooblašča župana, da potrdi novelacijo investicijskega programa 

»Celovita energetska sanacija javnih objektov v lasti občine Šmarje pri jelšah«. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  

 

Župan je v skladu s Poslovnikom občinskega sveta predlagal spremembo vrstnega reda 

obravnave točk dnevnega reda in sicer tako, da se zaradi prisotnosti poročevalca pri 5. točki 

dnevnega reda obravnava najprej 6. točka dnevnega reda. 

 
 

AD 6. 
 

POROČILO O IZVAJANJU ZIMSKE SLUŽBE V SEZONI 2017/2018 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Na mize so prejeli še stališče odbora za 
komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 
Župan je poda uvodno obrazložitev. 
 
Mag. Anita Reich je podala dodatno obrazložitev. 
 
Bogdan Nunčič, predsednik odbora za komunalno dejavnosti, urejanje prostora in varstvo 
okolja, je podal stališče odbora. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Ivan Žaberl, David Stupica, Marinka Strašek, Bogdan Nunčič, Mimica Kidrič, 
Janko Šket, Benja Krulec Vidovič in Franc Namurš. 
 
Ivan Žaberl je pohvalil izvajanje zimske službe, tako vse izvajalce, kot tudi upravo. 
 
David Stupica je izpostavil visok strošek zimske službe in dejal, da bi bilo dobro razmisliti o 
tem, kako zmanjšati stroške zimske službe. 
 
Marinka Strašek je pohvalila izvajanje zimske službe. Dejala je, da se občani malo pritožujejo 
zaradi pometanja cestišč, ker se med pometanjem zelo kadi in predlagala, če je to možno 
urediti drugače. Vprašala je še, kako bo občina pokrila to razliko porabljenih sredstev v 
proračunu. 
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Bogdan Nunčič je prosil za konkreten odgovor iz katere postavke v proračunu se bo pokril 
povečan strošek zimskega vzdrževanja. 
 
Mateja Pilko, vodja oddelka za proračun in finance, je pojasnila, da gre za tekoče odhodke, ki 
se bodo prerazporedili znotraj proračuna. 
 
David Stupica je predlagal, da bi se ustanovil rezervni sklad, v katerem se varčujejo 
sredstva, ki ostajajo od zimske službe in se porabijo v tistem letu, ko stroški zimske službe 
presežejo stroške planiranih sredstev. 
 
Mateja Pilko je pojasnila, da je rezervni sklad oblikovan, vendar ga moramo sproti porabljati, 
da lahko potem črpamo sredstva za financiranje sanacije plazov. 
 
Mimica Kidrič je vprašala ali se pobude, ki jih poda Odbor za komunalno dejavnost, urejanje 
prostora in varstvo okolja, tudi upoštevajo. 
 
Župan je odgovoril, da se upoštevajo pobude v okviru možnosti. 
 
Janko Šket je opozoril, da so izvajalci zimske službe pri pluženju izpostavljeni raznim 
nevarnostim ter predlagal, da se naj kolesarska steza in pločniki ne plužijo in posipavajo tako 
zelo pogosto, s tem bi lahko zmanjšali strošek zimske službe. 
 
Benja Krulec Vidovič je omenila težave, s katerimi se pozimi soočajo na šolskih postajališčih 
v Sp. Ponkvici. 
 
Franc Namurš je omenil, da bi bilo dobro, če bi se strme lege v občini, kot so npr. Tinsko, 
Sladka Gora, Sv. Štefan, posolile in plužile pravi čas. 
 
Župan je dejal, da bo v bodoče potrebno razmisliti in pri sanacijah cest narediti plan ter uvesti 
prispevek krajanov, tam kjer se cesta celovito ureja.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet se je seznanil s Poročilom o izvajanju zimske službe v sezoni 2017/2018 
v Občini Šmarje pri Jelšah. 
 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  

 
 

AD 5. 
 

POROČILO O IZVAJANJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE UREJANJA POKOPALIŠČ 
TER POKOPALIŠKE IN POGREBNE DEJAVNOSTI NA OBMOČJU OBČINE ŠMARJE PRI 

JELŠAH ZA OBDOBJE 1. 1. 2017 – 31. 12. 2017 
 

 
Seji se je pridružil Radko Kvas, direktor podjetja Gekott d.o.o. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Na mize so prejeli še stališče odbora za 
komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 
Mag. Anita Reich, vodja oddelka za okolje in prostor, je podala obrazložitev. 
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Župan je povedal, da je poročilo obravnaval tudi odbor za komunalno dejavnost, urejanje 
prostora in varstvo okolja. 
Radko Kvas je dodal, da na odboru ni bilo pripomb glede poročila.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Maja Špes, Ivan Žaberl in Zdenka Orač. 
 
Maja Špes je spomnila, da je občinski svet že na lanski seji razpravljal o opominih in o 
dolžnikih, ki jih je iz leta v leto več in tudi minusi so iz leta v leto večji. Zanimalo jo je, če se je 
od lanskega leta naredilo kaj na tem področju in v kakšni meri je to že izvedeno. 
 
Radko Kvas je povedal, da Gekott vsako leto 2 x letno pošlje opomine dolžnikom, za 
večletne dolžnike pa potekajo tudi izvršbe na sodišču.  
Povedal je še, da so v lanskem letu nabavili tudi ozvočenja za na pokopališčih, potekajo pa 
tudi že dogovori za stacionarno varovano ozvočenje v Šmarju pri Jelšah. 
 
Ivan Žaberl je predlagal g. Kvasu, da bi na pokopališčih na primerno mesto postavili 
ozvočenje tako, da bi bila glasnost dovolj velika. 
 
Zdenka Orač je pripomnila, da naj z ozvočenjem delajo strokovno usposobljeni ljudje.  
 
Radko Kvas je pojasnil, da ima v planu vsako leto eno pokopališče stacionarno opremiti z 
ozvočenjem, prioriteta je pokopališče v Šmarju pri Jelšah. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet se je seznanil s Poročilom koncesionarja Gekott d.o.o.  o izvajanju 
gospodarske javne službe urejanja pokopališč ter pokopališke in pogrebne dejavnosti 
na območju občine Šmarje pri Jelšah za obdobje 1. 1. 2017 – 31. 12. 2017. 
 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 7. 
 

ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA 
LETO 2018 IN PREDLOG SOGLASJA K NAJEMU DOLGOROČNEGA KREDITA 

JAVNEGA PODJETJA OKP D.O.O. ROGAŠKA SLATINA 
 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mateja Pilko, vodja oddelka za finance in proračun, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je pred glasovanjem seznanila svetnike o 
poteku glasovanja predlogov sklepov. 
 
Župan je dal najprej na glasovanje 
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1. PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o spremembah Odloka o 

proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2018 po skrajšanem postopku. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Po sprejetem prvem sklepu je župan dal na glasovanje 
 
2. PREDLOG SKLEPA:  
 
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za leto 

2018. 

 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Po sprejetem drugem sklepu je župan dal na glasovanje 
 
3. PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah izdaja soglasje za najetje kredita za nakup 

vozila avtocisterne, ki ga bo najelo podjetje OKP Rogaška Slatina d.o.o., v višini 

75.456,00 EUR za vračilo v obdobju 8 let (do leta 2026), pod pogojem, da javno podjetje 

zagotovi sredstva za servisiranje dolga iz neproračunskih virov in da obveznosti iz 

kredita ne bodo nikoli in v nobenem primeru bremenile občinskega proračuna. 

Soglasje stopi v veljavo z dnem uveljavitve Odloka o spremembah Odloka o proračunu 

Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2018. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 8. 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU PRIKLJUČKOV NA KANALIZACIJSKE 
SISTEME KOMUNALNIH ČISTILNIH NAPRAV NA OBMOČJU OBČINE ŠMARJE PRI 

JELŠAH 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Na mize so prejeli še stališče odbora za 
komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja in čistopis predloga pravilnika. 
 
Mag. Anita Reich, vodja oddelka za okolje in prostor, je podala obrazložitev. 
 
Župan je povedal, da je predlog pravilnika obravnaval tudi odbor za komunalno dejavnost, 
urejanje prostora in varstvo okolja in predlagal dopolnitve oz. spremembe besedila, katere so 
upoštevane v čistopisu pravilnika. 
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Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet sprejme Pravilnik o sofinanciranju priključkov na kanalizacijske sisteme 
komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 9. 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŽBENE LASTNINE V SPLOŠNI RABI 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Na mize so prejeli še dopolnjen predlog 
sklepa. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na naslednjih nepremičninah z 

ID znakom parcela 1225 1095/11, parcela 1225 1095/12, parcela 1225 

1095/13,  parcela 1225 1096/3, parcela 1225 1096/4, parcela 1221 799/8, 

parcela 1221 799/9 in parcela 1221 799/10. 

2. Na navedenih parcelah pridobi lastninsko pravico Občina Šmarje pri 

Jelšah. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 

 

AD 10. 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANICE SVETA CENTRA ZA SOCIALNO DELO 
ŠMARJE PRI JELŠAH  

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 17. 04. 2018. 
 
Župan je odprl razpravo. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. V Svet Centra za socialno delo Šmarje pri Jelšah se kot predstavnica občin 

Bistrica ob Sotli, Kozje, Podčetrtek, Rogaška Slatina, Rogatec in Šmarje pri 

Jelšah imenuje Andreja Reher, Srebrnik 22, 3256 Bistrica ob Sotli, za štiriletno 

mandatno obdobje. 

 

2. Imenovana nastopi mandat z dnem konstitutivne seje Sveta CSD Šmarje pri 

Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 11. 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANICE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
IN FINANCE TER ČLANICE STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 17. 04. 2018. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. V Odbor za družbene dejavnosti in finance ter v Statutarno pravno komisijo se 

kot članica imenuje ga. Gabrijela Lorger za preostanek mandatne dobe 2014 – 

2018. 

 

2. Za predsednico Statutarno pravne komisije se imenuje ga. Maja Špes za 

preostanek mandatne dobe 2014 – 2018. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 1 svetnica ni glasovala. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 

AD 12. 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo in vprašanje so postavili: 
 

- svetnik David Stupica je podal pobudo, da se na naslednjo sejo občinskega 
sveta povabi go. Katarino Pogačnik iz podjetja Envirodual, da predstavi projekt 4 
letni časi. 
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- svetnik Ivan Žaberl je vprašal, kakšne so novosti v zvezi s šmarsko obvoznico. 
 

Župan je podal pojasnilo in povedal, da je obvoznica Šmarje prioriteta Ministrstva 
za infrastrukturo. Največje ovire predstavljajo vodarji in okoljevarstveniki. 
 

 
AD 13. 

 

RAZNO 
 

Župan je svetnike seznanil s tekočimi investicijami in otvoritvami v občini in sicer 
predvidoma:  
 
- otvoritev ceste Spodnje Mestinje - Zibika bo v četrtek, 17. 5. 2018 ob 17.00  
- otvoritev nadhoda Šmarje pri Jelšah bo v ponedeljek, 28. 5. 2018 ob 14.00 oz. 15.00 
- otvoritev telovadnice pri POŠ Sv. Štefan bo v petek, 1. 6. 2018 ob 16.00 
- podpisan je sporazum o sofinanciranju sanacije plazu z Direkcijo RS za infrastrukturo za   
  plaz Pečica 
- zaključen je plaz na Strtenici  
- izvajajo se dela na šmarskem hramu 
- pripravlja se vse potrebno za služnost za plinifikacijo in optiko v Šmarju pri Jelšah in na     
  Grobelnem  
 
Svetnike je posebej seznanil, da bo slavnostna seja občinskega v petek, 22. 6. 2018. 
 
Davorin Vrečko je podal informacijo v zvezi z optičnim omrežjem. 
 
Župan je še seznanil, da bo 19. maja 2018 Šmarje pri Jelšah gostilo 18. srečanje turističnih 
društev podeželja Slovenije. Organizator je Turistično društvo Šmarje pri Jelšah. 
 
Sergeja Javornik je seznanila s 25. kolesarsko dirko po Sloveniji, ki bo potekala skozi Šmarje 
pri Jelšah, dne 14. 6. 2018. Kolesarsko dirko bo neposredno prenašala najbolj gledana 
evropska in svetovna športna televizija Eurosport 1 in RTV SLO. Povabila je svetnike in 
svetnice, da s svojimi predlogi pomagajo in da se občina Šmarje pri Jelšah čimbolj 
promocijsko predstavi, saj gre nenazadnje za prenos Eurosporta na štiri kontinente.  
 
Marinka Strašek je seznanila, da Kulturno društvo »Jakob Sket« Mestinje soorganizira 
Mednarodni folklorni festival, ki bo potekal od 24. 5. 2018 do 27. 5. 2018 ter povabila na 
prireditev »S folkloro v dan mladosti««, ki bo v petek. 25. 5. 2018 na ploščadi pred  Kulturnim 
domom Šmarje pri Jelšah. 
 
Mimica Kidrič je povabila na slovesno nacionalno odprtje Tedna vseživljenjskega učenja, ki 
bo v petek, 11. 5. 2018 ob 11.00 v Kulturnem domu Šmarje pri Jelšah. Organizator letošnje 
slovesnosti je Knjižnica Šmarje pri Jelšah. 
 
Ob koncu je župan seznanil svetnike, da je Franc Namurš ponovno vinar leta. 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je župan ob 17.50 sejo končal. 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Župan 
                                                                                                            Stanislav ŠKET 
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 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  
 
 
Številka: 0321-0004/2018-2 
Datum: 18. 05. 2018 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 

6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je potekala  
v četrtek, 17. 05. 2018 od 08.00 ure do petka, 18. 05. 2018 do 12.00 ure 

 
 

Na podlagi 24. člena Poslovnika občinskega sveta so svetniki gradivo za dopisno sejo prejeli 
po elektronski pošti v sredo, 16. 5. 2018, isti dan so bili o poteku 6. dopisne seje telefonsko 
obveščeni in dosegljivi naslednji svetniki: Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, 
Branka KOVAČIČ, Benja KRULEC VIDOVIČ, Gorazd MOČNIK, Franc NAMURŠ, Bogdan 
NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK PERDIH, Marinka STRAŠEK, David STUPICA, 
Janko ŠKET, Maja ŠPES, Matjaž ŠTRUKLEC, Davorin VREČKO in Ivan ŽABERL. 
 
Svetnici Gabrijeli LORGER je bilo gradivo poslano po navadni pošti.  
 
Nedosegljiva sta bila Gabrijela LORGER in Jože TRATENŠEK, katerima je bilo poslalo SMS-
sporočilo. 
 
 
DNEVNI RED:  
 
Predlog spremembe vrednosti projektov v Načrtu razvojnih programov (NRP) 2018 – 
2021, za leto 2018 
 
Svetniki so imeli možnost posredovati morebitna vprašanja v času trajanja dopisne seje 
najkasneje do petka, 18. 05. 2018 do 10. ure pripravljavki gradiva mag. Zinki Berk, vodji 

oddelka za gospodarstvo na tel. 03 81 71 622 ali po e-pošti: zinka.berk@smarje.si.  
 
V času trajanja dopisne seje nihče od svetnikov do 10. ure mag. Zinki Berk ni posredoval 
morebitnih vprašanj. 
 
V času trajanja dopisne seje, ki je potekala dne 17. 05.2018, od 08. ure, do dne 18. 05. 2018, 
do 12. ure, je 12 svetnikov glasovanje opravilo po elektronski pošti, 2 svetnici sta glasovanje 
opravili osebno na sedežu Občine Šmarje pri Jelšah, 5 svetnikov pa ni glasovalo. 
 
Svetniki so glasovali tako, da so se izrekli ZA ali PROTI. 
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Sprejme se sklep o spremembi vrednosti projektov v Načrtu razvojnih programov 
(NRP) 2018 – 2021, v letu 2018 in v Proračunu  za leto 2018 za naslednji projekt: 
 

  OB 124-17-0006 – Postajališča za avtodome; 

mailto:zinka.berk@smarje.si
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  OB 124-14-0008 – Sanacija plazov. 

 
 
 
 
Obstoječi podatki PP in NRP: 

PRORAČ. 
POST. 

 

KONTO NRP ZNESEK 

14015 420401 OB 124-17-
0006 

157.300 

14015 420801 OB 124-17-
0006 

   1.700 

23003 420500  OB 124-14-
0008 

508.000 

SKUPAJ:                                   EUR                         667.000      
 
 
Spremenjeni podatki PP in NRP: 

PRORAČ. 
POST. 

 

KONTO NRP ZNESEK 

14015 420401 OB 124-17-
0006 

212.715 

14015 420801 OB 124-17-
0006 

      5.200 

14015 420899 OB 124-17-
0006 

     1.000 

23003 420500 OB 124-14-
0008 

448.085 

SKUPAJ:                         EUR                                   667.000                    
 
 
Skupen znesek prerazporeditve sredstev iz PP 23003 Sanacija plazov na 14015 
Postajališča za avtodome znaša 59.914,54 EUR. 
 
 

Od 14 svetnikov je ZA glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.   

 
Sklep je bil sprejet.  
 
Seja je bila zaključena v petek, 18. 05. 2018 ob 12.00. 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Župan 
                                                                                                        Stanislav ŠKET 

 


